
 

 

 
 

Bestyrelsesmøde 10.1.2022 1930-2200 
Deltagere: Rasmus, Wiebke, HE, Thomas, Johnny, Jesper og Simon 

Afbud: 

 

 

Dagsorden Referat 

1) Velkomst (SH) (5 min)  

2) Generalforsamling 2022 (40 min) 
 

Priser? – emner, udsende link – ildsjæl? 
Praktik? Dirigent, Annoncering? PP - indhold 
Rekruttering? Emner? 
Forslag til GF? 
 
RK og JF sender linket til emner for priserne ud i træner/ledergruppen. 
Årets RBKér 
Årets børnefidus 
Årets leder 
Årets team 
 
SH indrykker annoncer. SH skriver formandsberetningen. SH får lavet et 
powerpoint til generalforsamlingen. 
HE tager fat i en dirigent. 
TF  beder LK om at skrive en beretning fra sportsudvalget.  
TF aftaler spisningen med Conny. 
Tilmelding til info-mailen eller sms til HE´s telefon 
RK sørger for drikkevarer og får Birgitte til at lave en indbydelse til 
generalforsamlingen. 
JJ finder nogen, der kan hjælpe med at servere kaffe mm. Småkager, 
kaffefløde mm 
 

3) Status på sport/sportsudvalg (15 
min) 

Jf/TF 
Der har været møde med sportsudvalget. LK deltog.  
De fleste opgaver i forhold til sporten er besat. Der mangler lige et par 
stykker (2) for at tage hånd om U10-U17. 
 
Der skal sættes datoer for opstartsmøder for træner-ledere snarest 
muligt. Afholdes af to omgange for at det er relevant for alle. 
 
Senior starter op i næste uge.  
Det bliver prioriteret, at dem der træner kommer ud for at spille kamp. 
Kontingentbetalingerne skal være i orden.  
 
TF og JF er fortrøstningsfulde og regner med at kulturen er på vej til at 
blive ændret.  

 



 

 

4) Boldrum/Udvidelse (10 min) 
- Hængelåse? 

Jf/TF 
Der har været henvendelser vedr. boldrummet. Der er masser af rod, for 
lidt plads og problemer med hængelåse og koder.  
 
NR holder møde med Johnny Nim (Ribe-Esbjerg) for at tale om 
mulighederne for at gå videre med etablering af et vaskerum. 

5) Materialeforvalter? (15 min) JJ foreslår en kombination af Henry og Jan, som skal høres om denne 
løsning. 
Der skal være en klar opgavefordeling og alle træner/ledere skal vide 
hvem de skal henvende sig til. 
JJ og RK tager et møde med de tre. RK laver et oplæg til 
opgavefordelingen. 

6)  Godkendelse Budget 2022 (15 min) Kort gennemgang af budgettet. 
Der skal sættes et beløb af til opsætning og vedligehold af hjemmesiden.  
HE indarbejder et beløb til kridtmaskinen, hjemmesiden og godtgørelser 
til Jan/Henry. 

7) Restancer (10 min) Vi skal have fundet en ny "pantefoged"! 
 
Der er ca. 18.000,- i restancer. Det drejer sig om vinter, forår og 
efterårskontingenter. Enkelte helt tilbage fra 2020. De bliver svære at 
inddrive. JF gør et forsøg. HE laver en overskuelig liste til JF. 
Kontaktpersonerne skal igen have en større rolle i inddrivelsen. 

8) Lejekontrakt med RFC (15 min) RK og HE sætter sig sammen og ser på kontrakten. Efterfølgende tages 
kontakt til Fritidscenteret/Jørgen. 

9) Hjemmeside (15 min) RK arbejder videre med det i løbet af de næste måneder. 

10) Klubhus Nørremarken (5 min) 
 

SH arbejder videre for at RBK kommer helt ud af eventuelle gamle 
aftaler. Der er uklarhed om forholdene.  

11) Evt. (5 min) Træner/Ledere efterlyser en pakke til nyopstartede trænere/ledere. En 
velkomstpakke med foldere med værdier, holdninger og 
kontaktoplysninger. Tages op som et punkt på et senere møde.  
 
Stien rundt om bane 1 er meget tit oversvømmet. Kan den eventuelt 
hæves?! Er der mulighed for at gøre noget den anden vej rundt om 
banen? 

12)  Punkter næste møde januar 
22.2.22? 

SFS kontakt, Carsten Thyssen. 
 
Næste møde afholdes tirsdag den 8.2.2022 kl. 18.30 
Der er smørrebrød til mødet. 

 


